
Algemene Vergadering WiNA Gent vzw
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UGent, Campus Sterre, S9, Grote Kelder WiNA
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Aanwezigheden

Jitse Willaert Bestuur / Hoogpraesidium a x -

Jitse Van Nueten Bestuur / Hoogpraesidium f x -

Justine Dejaegher Bestuur / Hoogpraesidium a x -

Marieke Sinnaeve Praesidium (IT) a x -

Camille Debacker Praesidium (Feest) f x -

Thomas Roelant Praesidium (Feest) a x -

Jarne Verdonck Praesidium (Sport) a x -

Kobe Degeetere Praesidium (Sport) a x -

Maarten Van Hoecke Praesidium (Scriptor) f x -

Mats Höhn Praesidium (Cultuur) a x -

Luca Poppe Praesidium (PR-Extern) a x -

Louise Geens Praesidium (PR-Intern) f x -

Arnout van Kerckhoven Praesidium (Cursus) a x -

Tess Schelfhout Praesidium (Cursus) a x -

Robbe D’hooge Praesidium (Schachtentemmer) a x -
a = aanwezig, f = afwezig, x = stemgerechtigd (laatste kolom: tijdstip indien later toegekomen)

Bezoekers (niet stemgerechtigd):

Sarah De Souter , Alexandre Camacho, David Vandorpe, Ferre Despierre, Robin Vande
Vyver, Iker de Aguirre, Sibe Bleuzé, Niels Carlier, Victor Ronsyn, Kobe Bleuzé

Tess schelfhout heeft een volmacht voor Jitse Van Nueten
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1. Goedkeuring vorige verslag

Stemming

Jitse Willaert Voor Maarten Van Hoecke

Jitse Van Nueten Onthouding Mats Höhn Voor

Justine Dejaegher Voor Luca Poppe Voor

Marieke Sinnaeve Voor Louise Geens

Camille Debacker Arnout van Kerckhoven Voor

Thomas Roelant Voor Tess Schelfhout Voor

Jarne Verdonck Voor Robbe D’hooge Voor

Kobe Degeetere Voor

VOOR: 11
TEGEN: 0
ONTHOUDING: 1 => GOEDGEKEURD

2. Verslag + terugkoppeling Bestuursvergadering(en)

2.1 Verslag van Overdrachtsbestuursvergadering op 10 / 05 / 2023
Zie tweede deel van de AV

3. Agendapunten vanuit de AV

3.1 Evaluatie Financiële Audit 2023
Bekendmaking eindrapport

- Tot gisteravond nog zitten werken, daarom dat deze zo laat is. Begin volgende
week wordt de finale versie doorgestuurd naar oude en nieuwe AV

- Robin is nog 2 weken beschikbaar om vragen te beantwoorden indien nodig. Als
je fysiek wil samenzitten kan dit ook

- De conclusies in het eindrapport zijn suggesties
- Dit document is confidentieel en wordt met niemand buiten de AV gedeeld
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Belangrijkste conclusies uit de audit

- Probeer meer bij te houden vb. Prijsberekeningen, hoeveel mensen aanwezig
waren etc.

- Qua boekhouding zitten we op dit moment veel beter dan 5 jaar geleden
- Advies uitgewerkt om te beginnen met dubbel boekhouden
- Praesidium moet in het begin van het jaar heel veel betalen (jas,

praesidiumweekend etc.). Hier mag aan gedacht worden dat je niet in het begin
van het jaar met een gigantische factuur zit

- Cantussen zijn gigantisch verlieslatend. Er zijn theoretische scenario’s opgesteld
maar dit zijn schattingen aangezien we nooit exact weten hoeveel mensen er
aanwezig waren etc.

- Een aantal functies zijn zwaar onderfinancierd vb. EJW, Cultuur (altijd
break-even), sport

- 2 grootste inkomstbronnen:
- Cursusdienst

- Vrij stabiel maar lichte daling afgelopen jaar aangezien er minder
cursussen worden geprint en boeken verdeeld

- Een iets minder betrouwbare inkomstenbron
- Career en recruitment

- Hier zijn heel veel mogelijkheden om nog meer geld in te brengen
vb. jobbeurs

- Eetactiviteiten
- Zijn jammer genoeg niet altijd winstgevend
- Maximaal opletten bij wat je aankoopt
- Bij eetactiviteiten is het vat dat in de CB wordt gezet niet meegerekend.

Dit is puur de eetactiviteit zelf
- Binnen een jaar willen we evalueren wat er concreet veranderd is door de audit

(als er dingen in de praktijk gezet worden) en idealiter gaan we naar een
systeem dat het grootste deel van de audit geautomatiseerd kan worden in de
bankapplicatie.

Eindevaluatie Financiële Audit 2023

- Het was niet eenvoudig en het was de eerste keer dat dit gebeurde dus het was
nog wat zoeken.

- We zien dat de boekhoudingen toen we een FV waren veel minder gedetailleerd
waren en minder goed bijgehouden is

Extra vragen?
- Wat was de reden voor de audit?
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- Omdat we altijd er van uitgingen om hetzelfde te nemen als vorig jaar en
er vanuit WiNA eens gekeken wou worden naar welke verlieslatende
dingen we kunnen verminderen

- Is 12-UL meegerekend bij sport?
- Ja, maar is ook apart bekeken in de audit
- Voor sport wordt er vooral gekeken naar sportactiviteiten georganiseerd

door WiNA
- Als je bowling meerekent bij sport zit je toch aan een hoog getal, is dit dan zo

ondergefinancierd?
- Er werd gekeken naar de afgelopen 4 jaar en niet alleen afgelopen jaar

3.2 Goedkeuring jaarrekening

Vragen?
- Moeilijk om te controleren dat alles klopt aangezien de oude AV geen rechten

meer heeft op de sites
- Voorstel om de rechten op site af te pakken na de AV

- Hoe komen we aan een voorraad van 6000?
- Voorraad is alles van merch, drank zetels, meubilair,...

- Cocktailkubb: er staat verdeling verlies, maar we maken toch winst?
- Chemica had nog niet overgeschreven, dus was het plots winst ipv verlies

- Hoe zijn de cantuspotten nog 1000 euro waard?
- Dat is hoe die middelen berekend worden

- Hebben alle bedrijven al betaald voor de jobbeurs?
- Nog 1 bedrijf van wie de gegevens aangepast zijn en 2 bij wie we nog

navragen

Stemming

Jitse Willaert Voor Maarten Van Hoecke

Jitse Van Nueten Onthouding Mats Höhn Voor

Justine Dejaegher Voor Luca Poppe Voor

Marieke Sinnaeve Onthouding Louise Geens

Camille Debacker Arnout van Kerckhoven Voor

Thomas Roelant Onthouding Tess Schelfhout Onthouding

Jarne Verdonck Voor Robbe D’hooge voor

WiNA Gent vzw - Algemene Vergadering
5



Kobe Degeetere Voor

VOOR: 8
TEGEN: 0
ONTHOUDING: 4 => GOEDGEKEURD

3.3 Overdracht nieuwe AV
Samenstelling:
Kobe Degeetere, Robin Vande Vyver, Arnout van Kerckhoven, Thomas Roelant, Luca
Poppe, Tess Schelfhout, Sarah De Souter , Alexandre Camacho, Iker de Aguirre, Niels
Carlier, Victor Ronsyn, Wout Hermans, Xander Roofthooft

STEMMING: Voor, tegen of onthouding

Jitse Willaert Voor Maarten Van Hoecke

Jitse Van Nueten Onthouding Mats Höhn Voor

Justine Dejaegher Voor Luca Poppe Voor

Marieke Sinnaeve Voor Louise Geens

Camille Debacker Arnout van Kerckhoven Voor

Thomas Roelant Voor Tess Schelfhout Voor

Jarne Verdonck Voor Robbe D’hooge Voor

Kobe Degeetere Voor

VOOR: 11
TEGEN: 0
ONTHOUDING: 1 => GOEDGEKEURD

Sleutels doorgeven aan nieuw praesidium

4. Bijlagen

4.1 Volmachten
Jitse
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Algemene Vergadering WiNA Gent vzw
01 / 07 / 2023 15 h 15 - … h ...

UGent, Campus Sterre, S9, Grote Kelder WiNA

Overdracht naar de nieuwe AV - Deel 2 (werkjaar 23-24)

Aanwezigheden

Kobe Degeetere Bestuur / Hoogpraesidium a x -

Robin Vande Vyver Bestuur / Hoogpraesidium a x -

Arnout Van Kerckhoven Bestuur / Hoogpraesidium a x -

Victor Ronsyn Praesidium (IT) a x -

Thomas Roelant Praesidium (Feest) a x -

Iker de Aguirre Praesidium (Feest) a x -

Niels Carlier Praesidium (Scriptor) a x -

Sarah De Souter Praesidium (Cultuur) a x -

Luca Poppe Praesidium (PR-Extern) a x -

Xander Roofthooft Praesidium (PR-Intern) f x -

Wout Hermans Praesidium (Cursus) f x -

Alexandre Camacho Praesidium (Cursus) a x -

Tess Schelfhout Praesidium (Schachtentemmer) a x -
a = aanwezig, f = afwezig, x = stemgerechtigd (laatste kolom: tijdstip indien later toegekomen)

Bezoekers (niet stemgerechtigd):

Justine, Marieke, Robbe, Mats, Kobe Bleuzé, Sibe, David, Ferre, Jitse W., Jarne
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0. Inleiding

0.1 Afwezigheden / volmachten
Xander is afwezig wegens een huwelijk en geeft zijn volmacht aan Sarah.
Wout is afwezig en geeft geen volmacht.

0.2 Korte introductie Algemene Vergaderingen voor nieuwe AV-leden
In tegenstelling tot gewone praesidiumvergaderingen wordt er bij AV’s wel op naam
gestemd. Bij elke stemming kan je naast jouw naam een stem uitbrengen. De
mogelijkheden zijn telkens: VOOR, TEGEN, ONTHOUDING of blanco.

Het is belangrijk om het verschil tussen een blanco stem en een onthouding te
begrijpen. Bij een blanco stem neem je niet deel aan de stemming en wordt je dus ook
niet meegerekend in het totale aantal stemmen. Bijvoorbeeld: er zijn 15
stemgerechtigden waarvan er twee blanco stemmen, dan wordt de stemming
uitgevoerd met een totaal van 13 stemmen.

1. Verslagen en terugkoppelingen Bestuursvergaderingen

1.1 Bestuursvergadering op 03 / 05 / 2023

Besproken onderwerpen
Bestuursoverdracht, Contract Canard Bizar, Kalender, Aankoop + gebruik SumUp,
Cashless activiteiten, Praesidium, Lidgelden, Galabal, Comités, Vaste medewerkers,
Samenwerking wetenschapsverenigingen, Begroting, Grote Kelder, Kleine Kelder,
Cursuskot, Voorbereiding Zwanenzang, Overdrachts-AV/PV, Vacantus, Introductiedag,
WiNA-dag 1, Verslagen bestuursvergadering delen met praesidium

Verslag: ‘link naar het verslag komt online’

Terugkoppeling door het Bestuur
Cashless activiteiten
Het Bestuur wil vanaf dit academiejaar een groot aantal activiteiten cashless
organiseren. Daarvoor werd er ook al een betaalterminal aangekocht (SumUp) zodat
leden met hun bankkaart kunnen betalen. Er werd gekozen om alle activiteiten die niet
op Campus Sterre doorgaan, cashless te organiseren. Voor activiteiten op Campus
Sterre zal er wel nog een fysieke kassa aanwezig zijn, hierbij zal de quaestor ook
nagaan hoeveel er nog betaald wordt met cash geld.
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Schuldensysteem voor praesidium
Conform artikel 5.6 van het IH mag het praesidium gebruikmaken van het
schuldensysteem bij WiNA. Hierbij mag er maximaal tot 200 euro schulden gemaakt
worden. De afbetalingstermijn wordt vastgelegd als volgt: maximaal 100 euro schulden
eind april, maximaal 50 euro schulden eind mei en alle schulden volledig afbetaald
tegen eind juni.

Opmerkingen vanuit de AV
Cashless

- Waarborg bekers op cantussen
- Bestuur bekijkt hoe dit opgelost kan worden

- Cashless gaat in vanaf de vacantus

1.2 Bestuursvergadering op 10 / 05 / 2023 - Overdrachtsvergadering

Besproken onderwerpen
Functiemails en rechten nieuw praesidium, Indiening staatsblad, Zwanenzang,
Shift-jetons afgelopen werkjaar, DSA Controlepaneel, Contract Kevin,
Begroting/Jaarrekening, IFK Beker, Sport + Comités

1.3 Bestuursvergadering op 10 / 05 / 2023

Besproken onderwerpen
Kalender, Begroting, Cashless activiteiten, PR-Extern, Eerstejaarsweekend

Terugkoppeling door het Bestuur
Is al besproken geweest op vorige praesidiumvergadering. Kalender wordt nog
aangepast met de opmerkingen vanuit die vergadering en dan voorgelegd.

Opmerkingen vanuit de AV
/

1.4 Bestuursvergadering op 26 / 06 / 2023

Besproken onderwerpen
Verloop van deze AV, to do list voor zwanenzang, indeling van zwanenzangcantus.
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2. Agendapunten vanuit de AV

2.1 Kwijting Bestuur 2022-2023
De AV spreekt zich uit over de bestuursleden van het afgelopen werkjaar, zijnde:

● Jitse Willaert
● Jitse Van Nueten
● Justine Dejaegher

Bij wijze van stemming beslist de AV of deze bestuursleden gekwijt worden, d.w.z. geen
verantwoordelijkheid meer hebben over zaken beslist in het laatste werkjaar
(2022-2023).

Gecheckt: rechtspersonenbelasting in orde
Patrimoniumtaks moet nog gefixt worden, is wel al voor gemaild

Victor: waarom is WiNA een bank geworden, er is iemand die nog niet alles heeft
terugbetaald aan WiNA
Jitse W.: we gaan die mens nog eens sturen
Robin: Nieuw bestuur zal een factuur opstellen en doorsturen
Robbe: Het is niet de eerste keer dat iemand iets niet terugbetaald, ik vind het dan ook
raar dat we hier nu op hameren
Victor: We praten nu over het afgelopen jaar en niet vroeger

Stemming

Kobe Degeetere Voor Wout Hermans Blanco

Robin Vande Vyver Voor Alexandre Camacho Voor

Arnout Van Kerckhoven Voor Xander Roofthooft Voor

Victor Ronsyn Tegen Luca Poppe Voor

Thomas Roelant Voor Tess Schelfhout Tegen

Iker de Aguirre Voor

Sarah De Souter Voor

Niels Carlier Voor

VOOR: 10
TEGEN: 2
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ONTHOUDING: 0 => Goedgekeurd

2.2 Vacatures

2.2.1 Sport
Kandidaten
Momenteel zijn er nog geen kandidaten.

Bestuur voorziet de opvolging van sportactiviteiten, activiteiten organiseren kan
verdeeld worden over praesidiumleden die dit zien zitten.
Kobe neemt sport over en delegeert

- Sommige activiteiten kunnen misschien ook door een andere functie
georganiseerd worden

2.2.2 VM
VM Sport en VM Logistiek / voorstel vanuit het Bestuur
Stemmen op de AV van praesidiumweekend
Voordelen uit het bestuursverslag
We zetten de vacature voor VM Sport niet open zolang er geen Sport gevonden is

VM Sport
Stemming

Kobe Degeetere Voor Wout Hermans Blanco

Robin Vande Vyver Onthouding Alexandre Camacho Voor

Arnout Van Kerckhoven Onthouding Xander Roofthooft Voor

Victor Ronsyn Voor Luca Poppe Voor

Thomas Roelant Voor Tess Schelfhout Voor

Iker de Aguirre Voor

Sarah De Souter Voor

Niels Carlier Onthouding
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VOOR: 9
TEGEN: 0
ONTHOUDING: 3 => Goedgekeurd

VM Logistiek
- Help bij opbouw en afbraak

Stemming

Kobe Degeetere Voor Wout Hermans Blanco

Robin Vande Vyver Onthouding Alexandre Camacho Voor

Arnout Van Kerckhoven Voor Xander Roofthooft Voor

Victor Ronsyn Voor Luca Poppe Voor

Thomas Roelant Voor Tess Schelfhout Voor

Iker de Aguirre Voor

Sarah De Souter Voor

Niels Carlier Onthouding

VOOR: 10
TEGEN: 0
ONTHOUDING: 2 => Goedgekeurd

2.3 Statutenwijzigingen
Conform de statuten Art. 24 worden de statutenwijzigingen als volgt gestemd:
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Een wijziging kan alleen worden aangenomen met een meerderheid van twee derde
van de stemmen van de aanwezige of vertegenwoordigde werkelijke leden.
Onthoudingen en ongeldige stemmen worden niet meegerekend.

2.3.1 IH Art. 3.1 Niveaus (Ereleden)

Huidig statuut

Steunende ereleden kunnen toegang verkrijgen tot de ereledenactiviteit, indien deze
georganiseerd wordt, mits een extra betaling. Het bedrag hiervoor wordt vastgelegd
door het Bestuur.

Zilveren ereledenmogen gratis naar het galabal en de ereledenactiviteit komen,
indien deze georganiseerd worden.

Gouden ereledenmogen gratis komen naar vier activiteiten die WiNA organiseert met
een kostprijs onder een bedrag, dat vastgelegd wordt door het Bestuur voor de start
van het academiejaar. Ook mogen zij gratis naar het galabal en de ereledenactiviteit
komen, indien deze georganiseerd worden.

Platina ereledenmogen gratis komen naar elke activiteit die WiNA organiseert met
een kostprijs onder een bedrag, dat vastgelegd wordt door het Bestuur voor de start
van het academiejaar. Ook mogen zij gratis naar het galabal en de ereledenactiviteit
komen, indien deze georganiseerd worden.

Voorstel vanuit het Bestuur

Er zijn vier niveaus van erelidmaatschap: steunende, zilveren, gouden en platina
ereleden. Zilveren, gouden en platina ereleden mogen gratis naar het galabal en de
ereledenactiviteit komen, indien deze georganiseerd worden. Steunende ereleden zijn
ook welkom op de ereledenactiviteit, mits een extra betaling. Het bedrag hiervoor
wordt vastgelegd door het Bestuur.

Daarnaast kan de AV bijkomende voordelen toekennen aan de verschillende niveaus
van erelidmaatschap. Dit dient vastgelegd te worden op de eerste AV van het
werkjaar.

Het Bestuur wil deze wijziging doorvoeren om iets meer vrijheid te krijgen in het
opstellen van voordelen voor de erelidmaatschappen. Wat later op deze vergadering
volgt er dan ook meteen een voorstel om de huidige voordelen net iets scherper te
stellen.
De basisvoordelen nemen we wel nog op in het IH omdat we dit fundamenteel vinden
en deze willen vrijwaren.
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Bespreking

Geen opmerkingen

Stemming

Kobe Degeetere Voor Wout Hermans Blanco

Robin Vande Vyver Voor Alexandre Camacho Voor

Arnout Van Kerckhoven Voor Xander Roofthooft Voor

Victor Ronsyn Voor Luca Poppe Voor

Thomas Roelant Voor Tess Schelfhout Voor

Iker de Aguirre Voor

Sarah De Souter Voor

Niels Carlier Voor

VOOR: 12
TEGEN: 0
ONTHOUDING: 0 => Goedgekeurd

2.3.2 IH Sectie 6: Comités: Art. 6.1 - 6.8
Er werd een ambiguïteit opgemerkt in de artikels van het IH betreffende de comités.
Hierbij wordt als vereiste om in een comité te zitten, het woord ‘lid’ gebruikt. Er was
verwarring of dit dan ook ereleden omvatte of niet. Aangezien in het IH Sectie 2 en 3
wel degelijk een onderscheid wordt gemaakt tussen leden en ereleden, wordt dit
onderscheid ook gemaakt in de artikels over de comités. Dat heeft dus als gevolg dat
volgens de huidige statuten enkel leden in comités kunnen worden opgenomen en geen
ereleden. Prosenioren die automatisch erelid worden, zouden dus niet in een comité
mogen zitten, zelfs al zijn ze nog student en voldoen ze wel aan de voorwaarden om lid
te zijn.

Het is mogelijk om in alle artikels betreffende de verschillende comités die binnen WiNA
georganiseerd kunnen worden, de ambiguïteit tussen lid en erelid op te lossen door
overal de vermelding van het woord ‘lid’ te vervangen door ‘(ere)lid’. Op die manier
kunnen zowel leden als ereleden in alle comités opgenomen worden.
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Een probleem in de praktijk waarbij prosenioren automatisch erelid worden na hun
mandaat en dus niet meer in comités zouden kunnen zitten, is hiermee dan ook
opgelost.

Deze wijziging heeft echter nog een belangrijk gevolg. Het maakt het mogelijk om
niet-studenten ook te laten meewerken in een comité, op voorwaarde dat ze dan ook
erelid worden van de vereniging.

Het Bestuur is van mening dat voor de meeste comités dit laatste gevolg geen
probleem hoeft te vormen. Enkel bij het Doopcomité stelt het Bestuur zich de vraag of
het wel gewenst is om niet-studenten op te nemen in het comité. Om dit te verhinderen
kan er in het artikel van het Doopcomité opgenomen worden dat de leden of ereleden
student moeten zijn als bijkomende voorwaarde.

Bespreking

Concrete vraag: Willen we niet-studenten toelaten in comités van WiNA?

Sarah: dit moet niet persé vastgelegd worden of niet-studenten in comités mogen of
niet, elk comité wordt toch goedgekeurd door de AV.
Robbe: Steek je dan elke temmer die in zijn laatste jaar studies zit niet meer in het DC
het jaar erna als pro-temmer?
Comités moeten gestemd worden door de AV, dus hierbij kan dan ook de controle
gevoerd worden of de persoon in kwestie wel geschikt is
Jitse: dit werd ook gevraagd op de FK AV of niet-studenten in het DC mogen, FK ging
het nog bekijken
Jitse: het is goed dat de AV de vrijheid heeft om te kiezen

Aanpassing lid -> (ere)lid
Stemming

Kobe Degeetere Voor Wout Hermans Blanco

Robin Vande Vyver Voor Alexandre Camacho Voor

Arnout Van Kerckhoven Voor Xander Roofthooft Voor

Victor Ronsyn Voor Luca Poppe Voor

Thomas Roelant Voor Tess Schelfhout Voor

Iker de Aguirre Voor

Sarah De Souter Voor
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Kobe Degeetere Voor Wout Hermans Blanco

Niels Carlier Voor

VOOR: 12
TEGEN: 0
ONTHOUDING: 0 => Goedgekeurd

We wachten af wat het FK hierover zegt over niet-studenten in het DC

2.3.3 Aanpassing erelidmaatschap voor prosenioren
Vanuit de AV werd een voorstel aan het Bestuur bezorgd om het statuut dat prosenioren
automatisch levenslang platinum erelid maakt, te herzien. Hierbij werden twee concrete
voorstellen opgesteld.

Huidig statuut: Statuten Art. 9 tweede lid:

Elke Voorzitter van WiNA kan na voltooiing van zijn of haar bestuursjaar levenslang
erelid met hoogste rang worden zonder erelidgeld te hoeven betalen.

Voorstel 1

Aanpassing aan Statuten Art. 9 tweede lid
Elke Voorzitter van WiNA kan na voltooiing van zijn of haar bestuursjaar twee jaar erelid
met hoogste rang worden zonder erelidgeld te hoeven betalen.

Voorstel 2

Aanpassing aan Statuten Art. 9 tweede lid
Elke Voorzitter van WiNA kan na voltooiing van zijn of haar bestuursjaar één jaar erelid
met hoogste rang worden zonder erelidgeld te hoeven betalen.

Toevoeging aan IH: Art. 3.3
Indien een voormalig Voorzitter van WiNA erelid wenst te worden, dient deze slechts de
helft van de prijs van het erelidmaatschap dat hij wenst, te betalen.

Het Bestuur heeft beide voorstellen bekeken en juridisch correct geacht.

Bespreking

Robin: wat is de motivatie?
Tess: het kost veel geld, ik heb het uitgerekend voor Robin en Kobe en WiNA maakt
veel verlies.
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Jitse: vroeger was het 1 jaar platina, daarna levenslang goud, deze voorstellen zijn nog
minder waard dan voor de verandering naar vzw.
Robin: Er zijn geen cijfers in het algemeen van de ereleden. De berekening is alleen
gebaseerd op twee extreme gevallen nl. Robin en Kobe B.
Robin: Dit is veranderd naar levenslang platina om het makkelijker te houden in de
statuten. Deze aanpassing zou dus financieel geen merkbaar verschil geven.
Tess: Prosenioren komen nog steeds een lange tijd na hun kandidatuur. Huidige senior
is ook momenteel in zijn derde jaar, dus moet nog 2 jaar studeren als erelid. Ook
andere prosenioren gaan nog een eindje studeren waardoor deze extremen toenemen.
Robin: Er zijn ook tegenvoorbeelden, die bijna enkel afkomen naar erelidactiviteit.
Tess: Zou geen probleem moeten zijn voor werkende mensen om te betalen voor een
erelidmaatschap
Robin: WiNA heeft geen momenteel financieel probleem waardoor dit moet ingevoerd
worden.
Victor: het is niet in balans met wat een praesidium krijgt van voordelen, het is eerder
principieel niet financieel.
Robin: Erelidmaatschap werd gratis gegeven om prosenioren aan te moedigen nog af
te komen.
Robbe: 80 procent van de prosenioren werkt al, dus zou het niet zo vreemd zijn om na
2 jaar wel een financiële bijdrage te vragen voor een erelidmaatschap.
Jitse: Moet kijken naar het gemiddelde en niet naar de extremen. Hebben ook geen
data om te weten welk financieel verschil het maakt.
Victor: Kunnen wel aannemen dat dit lidmaatschap cadeau doen, zorgt voor minder
inkomen.
Robin: We zouden prosenioren ook niet kunnen overtuigen om een erelidmaatschap te
kopen, mocht dit niet meer gratis zijn. Ereleden betalen voor een erelidmaatschap om
het te gebruiken.
Luca: We hebben momenteel geen data, als we kijken naar de gemiddelde prosenior
ligt het bedrag dat we zouden cadeau doen ongeveer in lijn met een normale
bedanking.
David: Duidelijk een lijst maken voor als het betalend wordt na een aantal jaar, wie een
erelidmaatschap kan aanvragen. Ik stel dan ook voor dat propraesidia wordt
toegevoegd aan die lijst, waardoor niet telkens een uitzonderingsaanvraag moet
ingediend worden.
Kobe: We kunnen tijdens het jaar wel eens kijken naar wat dit WiNA exact kost en
komen met een aangepaste oplossing.
Sarah: Aanpassing van de statuut zou moeten misbruik voorkomen. Zo is er geen
eeuwige student die profiteert van zijn erelidmaatschap. Ik denk ook dat prosenioren
juist willen WiNA helpen.
Robin: Prosenioren hebben na 1 jaar senior te zijn het gevoel dat ze al genoeg hebben
gedaan voor de vereniging.
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Victor: Dan zitten we met een imagoprobleem bij prosenioren.
Robin: Prosenioren moeten de kas van WiNA niet sponsoren.
Jitse: bij andere verenigingen zijn prosenioren ook gratis voor alles.
Kobe: actieve prosenioren doen ook nog veel voor WiNA, dus het is niet alsof ze na hun
functie niets meer doen voor de vereniging. Ze komen nog af naar vergaderingen,
komen op voor vice, etc.
Robin: Eerder kijken voor een beter voordeel voor praesidiumleden als het
niet-evenwichtig genoeg is.
Tess: Waarom zou een prosenior die evenlang praesidium is als ik nu, een levenslang
voordeel krijgen?
Kobe: Als senior ben je onder andere eindverantwoordelijke. Als er iets gebeurt op de
doop of een activiteit dat mediawaardig is, dan is het altijd de senior die in de krant
belandt of een verantwoording moet afleggen. Het is de senior die het heel jaar lang
risico loopt.
Robin: Als er iets misloopt met de vzw is het de kop van de senior die rolt.
Jitse: Je moet ook een heel jaar lang verantwoord blijven, minder drinken. De senior
krijgt ook al het gezaag van de leden.
Robbe: Is alleen de senior aansprakelijk en niet het bestuur?
Robin: In principe wel. Maar in principe staat de senior wel een stapje hoger.
Kobe B.: ik vind het raar dat er nu wordt gestemd voor 2 voorstellen alsof die de enige 2
opties zijn. Er zijn betere en andere oplossingen ook.
Jitse: Dit is gewoon stemmen of het aangepast moet worden of niet.

Stemming: moeten we hier verder over bekijken om het statuut aan te passen?
Gewone meerderheid (aangezien geen statuutwijziging)

Kobe Degeetere Tegen Wout Hermans Blanco

Robin Vande Vyver Tegen Alexandre Camacho Tegen

Arnout Van Kerckhoven Tegen Xander Roofthooft Voor

Victor Ronsyn Voor Luca Poppe Tegen

Thomas Roelant Tegen Tess Schelfhout Voor

Iker de Aguirre Tegen

Sarah De Souter Voor

Niels Carlier Tegen

VOOR: 4
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TEGEN: 8
ONTHOUDING: 0 => Afgekeurd

Alexandre: Ik vind het te gevaarlijk dit te veranderen zonder cijfers. Het propraesidium
doet en heeft veel gedaan voor WiNA, argumenten zoals hierboven zoals hun extra
verantwoordelijkheden ga ik volledig mee akkoord. De meesten spenderen ook nog
steeds geld. Ik ben wel voor om dit in kaart te brengen om daar geinformeerd over te
oordelen volgend jaar.

Het bestuur bekijkt of we de vergoedingen voor praesidium kunnen verbeteren.

Tijdens het jaar zal het bestuur (quaestor) alles goed bijhouden om de voordelen
tegenover de financiën te houden.

2.3 Goedkeuring samenstelling comités

2.3.1 Dev-team
Samenstelling

- Victor Ronsyn IT
- Kobe Degeetere Praeses
- Marieke Sinnaeve Pro-IT
- Alexandre Camacho
- Iker de Aguirre
- Matthias Van Eyck
- Robin Vande Vyver

Stemming

Kobe Degeetere Voor Wout Hermans Blanco

Robin Vande Vyver Voor Alexandre Camacho Voor

Arnout Van Kerckhoven Voor Xander Roofthooft Voor

Victor Ronsyn Onthouding Luca Poppe Voor

Thomas Roelant Voor Tess Schelfhout Voor

Iker de Aguirre Voor

Sarah De Souter Voor
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Kobe Degeetere Voor Wout Hermans Blanco

Niels Carlier Voor

VOOR: 11
TEGEN: 0
ONTHOUDING: 1 => Goedgekeurd

2.3.2 Doopcomité
Samenstelling

- Tess Schelfhout Schachtentemmer
- Kobe Degeetere Praeses
- Sarah De Souter
- Luca Poppe
- Wannes Mariën
- Ferre Despierre
- Kobe Van den Brande
- Robbe D’hooge

Stemming

Kobe Degeetere Voor Wout Hermans Blanco

Robin Vande Vyver Voor Alexandre Camacho Voor

Arnout Van Kerckhoven Voor Xander Roofthooft Voor

Victor Ronsyn Voor Luca Poppe Voor

Thomas Roelant Voor Tess Schelfhout Voor

Iker de Aguirre Voor

Sarah De Souter Voor

Niels Carlier Voor

VOOR: 12
TEGEN: 0
ONTHOUDING: 0 => Goedgekeurd
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2.3.3 WWW-comité
Samenstelling

- Xander Roofthooft Comitévoorzitter
- Kobe Degeetere Praeses
- Iker de Aguirre
- Tess Schelfhout
- Wout Hermans
- Dries Drofmans

Stemming

Kobe Degeetere Voor Wout Hermans Blanco

Robin Vande Vyver Voor Alexandre Camacho Voor

Arnout Van Kerckhoven Voor Xander Roofthooft Voor

Victor Ronsyn Voor Luca Poppe Voor

Thomas Roelant Voor Tess Schelfhout Voor

Iker de Aguirre Voor

Sarah De Souter Voor

Niels Carlier Voor

VOOR: 12
TEGEN: 0
ONTHOUDING: 0 => Goedgekeurd

2.3.4 Jobbeurscomité
Wordt gestemd op de volgende AV (praesidiumweekend)
Sibe: Is het niet raar dat als je jobbeurs wilt als grootste event van je werkjaar om dan nog geen
comité te hebben.
Luca: Ik kan al beginnen aan de jobbeurs, zonder een comité.

2.3.5 Redactie
Samenstelling

- Niels Carlier Scriptor
- Kobe Degeetere Praeses
- Ferre Despierre
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- Jarne Verdonck
- Robin Chan

Stemming

Kobe Degeetere Voor Wout Hermans Blanco

Robin Vande Vyver Voor Alexandre Camacho Voor

Arnout Van Kerckhoven Voor Xander Roofthooft Voor

Victor Ronsyn Voor Luca Poppe Voor

Thomas Roelant Voor Tess Schelfhout Voor

Iker de Aguirre Voor

Sarah De Souter Voor

Niels Carlier Voor

VOOR: 12
TEGEN: 0
ONTHOUDING: 0 => Goedgekeurd

2.3.6 Quiz-comité
Samenstelling

- Sarah Desouter Cultuur
- Kobe Degeetere Praeses
- Ferre Despierre
- Andreas Vercauteren
- Marieke Sinnaeve
- Jarne Verdonck
- Robin Chan

Stemming

Kobe Degeetere Voor Wout Hermans Blanco

Robin Vande Vyver Voor Alexandre Camacho Voor

Arnout Van Kerckhoven Voor Xander Roofthooft Voor
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Kobe Degeetere Voor Wout Hermans Blanco

Victor Ronsyn Voor Luca Poppe Voor

Thomas Roelant Voor Tess Schelfhout Voor

Iker de Aguirre Voor

Sarah De Souter Voor

Niels Carlier Voor

VOOR: 12
TEGEN: 0
ONTHOUDING: 0 => Goedgekeurd

2.5 Voordelen erelidmaatschap
Het Bestuur stelt de volgende regeling voor omtrent voordelen die gekoppeld zijn aan
het erelidmaatschap. Deze zijn supplementair aan de voordelen die vastgelegd zijn in
het IH.

Steunende ereleden mogen naar de ereledenactiviteit komen tegen een vergoeding
van 10 euro.

Zilveren ereleden mogen gratis naar de ereledenactiviteit komen alsook gratis naar het
galabal.

Gouden ereleden krijgen alle voordelen van de zilveren ereleden. Daarbovenop krijgen
ze ook vier keer één gratis ticket op het WiNA Ticketsysteem voor activiteiten naar
keuze met een ticketprijs van maximaal 13 euro.

Platina ereleden krijgen alle voordelen van de zilveren ereleden. Daarbovenop krijgen
ze ook ongelimiteerd telkens één gratis ticket op het WiNA Ticketsysteem voor alle
activiteiten met een ticketprijs van maximaal 13 euro.

Er werd gekozen voor deze nieuwe regeling via het ticketsysteem om een aantal
redenen. Boekhoudkundig is dit eenvoudiger voor de Quaestor. Daarnaast is het ook de
bedoeling het WiNA Ticketsysteem meer te laten gebruiken door de leden, hierbij
spelen ook de ereleden een belangrijke rol. Op activiteiten weten praesidiumleden ook
niet altijd welke ereleden welke voordelen mogen ontvangen, om verwarring te
vermijden willen we dus voordelen steeds op voorhand toekennen. Dit betekent dat een
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erelid dat geen ticket aankoopt, dus ook geen voordelen kan ontvangen voor die
activiteit.

Bespreking

David: Kunnen er nog tickets op de cantus zelf aangekocht worden
Kobe B.: Bij steunende ereleden staat er dat ze naar ereleden activiteit kunnen gaan
voor een extra 10 euro. Ik vind het raar dat dit statutair wordt vastgelegd
Robin: Het is geen statuut, dit geldt enkel voor dit jaar.
Robbe: Als het de bedoeling is om zo veel mogelijk je ticketsysteem te gebruiken,
waarom niet voor eetactiviteiten.
Robin: Dat is meestal onder de 5 euro en daar hebben we geen tickets voor. Dit zou
dan ook niet gratis zijn voor ereleden.

Stemming

Kobe Degeetere Voor Wout Hermans Blanco

Robin Vande Vyver Voor Alexandre Camacho Voor

Arnout Van Kerckhoven Voor Xander Roofthooft Voor

Victor Ronsyn Voor Luca Poppe Voor

Thomas Roelant Voor Tess Schelfhout Voor

Iker de Aguirre Voor

Sarah De Souter Voor

Niels Carlier Voor

VOOR: 12
TEGEN: 0
ONTHOUDING: 0 => Goedgekeurd

2.6 Lidgeld en erelidgeld

2.6.1 Bepalen lidgelden
Conform de Statuten Artikel 10 moet de AV de lidgelden voor toegetreden en werkelijke
leden vastleggen voor de start van het werkjaar. Ook de verschillende tarieven voor de
erelidmaatschappen dienen door de AV vastgelegd te worden.

Index-aanpassingen op de maxima
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De Belgischeconsumptieprijsindex stond in juli 2022 op 123.05 en in mei 2023 op
127.30. Dit is een stijging van 4.25 punt ofwel 3.45 procent.

Volgens de Statuten Artikel 10 mag het maximumbedrag voor de lidgelden met de
Belgische consumptieprijsindex geïndexeerd worden. Deze maxima zijn vastgelegd op
de oprichtingsAV van 1 december 2020 en dus wordt vergeleken met de
consumptieprijsindex van december 2020. In december 2020 was de
Belgischeconsumptieprijsindex gelijk aan 109.88, wat vergeleken met mei 2023
neerkomt op een verschil van 17.42 punten ofwel 15.85 procent. Het maximum voor de
lidgelden van toegetreden en werkelijke leden ligt dan op 28.96 euro en voor ereleden
op 231.70 euro.

2.6.2 Lidgeld
Een eventuele index-aanpassing van 3.45 procent zou zich vertalen in een verhoging
van 41.40 cent. Op een ledenbestand van 300 leden komt dit neer op 125 euro extra
inkomsten.
Het Bestuur stelt voor om de lidgelden voor toegetreden leden niet op te trekken en
deze op 12 euro te behouden. Dit om het standaard lidmaatschap bij zoveel mogelijk
studenten interessant te houden.

Bespreking

Victor: Ik vind de redenering van dit jaar niet juist. Als ze volgend jaar dezelfde redenering
gebruiken, zal er nooit gestegen worden.
Robin: Dit jaar schelden we die 40 cent kwijt, terwijl volgend jaar zullen ze rekening moeten
houden met die 40 cent.
Kobe B.: In mijn eerste jaar was het 12 euro voor de eerstejaars en 10 voor de oudere leden.
Dus het is zeker al omhoog gegaan.

Stemming: lidgeld 12 euro

Kobe Degeetere Voor Wout Hermans Blanco

Robin Vande Vyver Voor Alexandre Camacho Voor

Arnout Van Kerckhoven Voor Xander Roofthooft Voor

Victor Ronsyn Voor Luca Poppe Voor

Thomas Roelant Voor Tess Schelfhout Voor

Iker de Aguirre Voor

Sarah De Souter Voor
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Kobe Degeetere Voor Wout Hermans Blanco

Niels Carlier Onthouding

VOOR: 11
TEGEN: 0
ONTHOUDING: 1 => Goedgekeurd

2.6.3 Erelidgeld
Voor het hoogste erelidmaatschap (Platina) betaalde een erelid het afgelopen jaar 120
euro. Een indexering van 3.45 procent zou zich vertalen in een stijging van 4.14 euro.

Het Bestuur is van mening dat er momenteel niet genoeg boekhoudkundige gegevens
zijn om een prijsstijging van de erelidmaatschappen te verantwoorden. We willen
daarom een nieuwe regeling invoeren die de voordelen voor ereleden volledig
digitaliseert, zodat we volgend jaar wel beschikken over de nodige gegevens. Dan
kunnen we wel een inschatting maken of de tarieven voor erelidmaatschappen correct
zijn of dienen te stijgen.

Het Bestuur stelt voor om de lidgelden voor ereleden niet op te trekken en deze op de
volgende prijzen te houden:

- Steunend erelid vanaf € 15
- Zilveren erelid € 40
- Gouden erelid € 75
- Platina erelid € 120

Bespreking

David: Ereleden krijgen ook minder voordelen, dus zou het ook raar zijn om nog eens meer geld
te vragen ook.
Tess: Zou het mogelijk zijn om meer info te geven bij stemmingen op discord. Nieuwe
praesidium weet niet per se wat alles betekent.
Kobe: De polsing op discord was niet officieel, eerder om te polsen.
Robin: In mijn vice-jaar hebben we ook al een stijging gedaan met 50 procent. We hebben ook
geen duidelijk beeld wat een goede prijs is voor platinum erelidmaatschap.
Stemming

Kobe Degeetere Voor Wout Hermans Blanco

Robin Vande Vyver Voor Alexandre Camacho Voor

Arnout Van Kerckhoven Voor Xander Roofthooft Onthou…
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Kobe Degeetere Voor Wout Hermans Blanco

Victor Ronsyn Voor Luca Poppe Voor

Thomas Roelant Voor Tess Schelfhout Voor

Iker de Aguirre Voor

Sarah De Souter Onthouding

Niels Carlier Onthouding

VOOR: 9
TEGEN: 0
ONTHOUDING: 3 => Goedgekeurd

2.7 Begroting
Er zijn geen opmerkingen op voorhand doorgestuurd.

Bespreking
David: Verwachte inkomsten zijn 85 000, maar bij het juist goedgekeurde verslag werd
een inkomst van 65 000 werd goedgekeurd. Waar komt dit vandaan
Arnout: er staan redelijk wat break-even zaken in die zorgen voor een toename aan
zowel de inkomsten als uitgaven.
Sibe: Kan er iemand eens vergelijken met het jaar daarvoor (mijn jaar)
Kobe B.: Toen waren de inkomsten ook rond 80 000.
David: Waarom is cantus der wetenschappen zo’n uitschieter ivm met de andere
cantussen
Jitse: Omdat het met 4 kringen is.
David: Moeten niet alleen ons verlies in het verslag staan.
Kobe B.: Het geen dat we terugkrijgen staat er ook in.
Luca: Bij jobbeurs staat er jetons 0 euro.
Robin: Omdat dit gratis drank is voor bezoekers, dit kost ons dus geen verlies, maar
gewoon minder inkomsten bij de bar.
Robin: Nog mededeling voor de functies. Redelijk wat functies hebben een grotere pot
gekregen of vorige jaren. Het is wel nog de bedoeling om bestuur toestemming te
vragen om het geld uit te geven.
David: Is 1000 euro inkomsten niet wat veel voor WWW
Robin: We willen ook meer uitgeven om meer mensen aan te trekken, daardoor zal er
meer winst zijn.
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Robbe: Waarom staat Zwanenzang 23 en 24 in de begroting.
Arnout: Omdat we dit 2 keer in ons werkjaar betalen.

Stemming

Kobe Degeetere Voor Wout Hermans Blanco

Robin Vande Vyver Voor Alexandre Camacho Voor

Arnout Van Kerckhoven Voor Xander Roofthooft Voor

Victor Ronsyn Voor Luca Poppe Voor

Thomas Roelant Voor Tess Schelfhout Voor

Iker de Aguirre Voor

Sarah De Souter Voor

Niels Carlier Voor

VOOR: 12
TEGEN: 0
ONTHOUDING: 0 => Goedgekeurd

2.8 Voordelen AV-leden
2 euro korting op cantussen

1 jeton (geldig voor 1 consumptie) per uur shift
- Te gebruiken op de activiteit zelf
- Jetons worden telkens in het begin van de avond uitgedeeld

Bespreking
Tess: Vorig jaar was het 2 jetons per uur
Robin: 2 per uur is teveel, willen terugkeren naar zoals het vroeger was naar een
shiftpint per uur. 1 jeton zou dus 1 consumptie zijn. Er zou ook nog gekeken worden of
verplichte activiteiten gratis zijn.
Tess: Waarom stemmen we nu al, als niet alle voordelen er al zijn.
Robin: Het is vanavond al vacantus dus dan moet de korting al toepasbaar zijn.
Sarah: Ik vind het stom dat de jetons de dag zelf gebruikt moeten worden.
Robin: Dit is boekhoudkundig onmogelijk, omdat er dan geld verdwijnt per activiteit.
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Jitse: We kunnen voorlopig al de 2 euro korting goedkeuren en de jetons regelen op de
volgende AV, zodat de zwanenzangcantus al in orde is.

Kijken naar de kalender voor extra voordelen op specifieke activiteiten
Jetons worden later nog besproken, nu enkel korting op cantussen

Stemming: korting op cantussen (2 euro)

Kobe Degeetere Voor Wout Hermans Blanco

Robin Vande Vyver Voor Alexandre Camacho Voor

Arnout Van Kerckhoven Voor Xander Roofthooft Voor

Victor Ronsyn Voor Luca Poppe Voor

Thomas Roelant Voor Tess Schelfhout Voor

Iker de Aguirre Voor

Sarah De Souter Voor

Niels Carlier Voor

VOOR: 12
TEGEN: 0
ONTHOUDING: 0 => Besluiteloos

2.9 Gebruik schuldensysteem

Vanuit het Bestuur zouden we het voorstel willen doen om het gebruik van het
schuldensysteem voor AV-leden te verbieden voor evenementen die via het
ticketsysteem georganiseerd worden.
Bespreking:
David: kan het schuldensysteem gebruikt worden voor tickets door mensen met
positieve schulden.
Robin: We gaan ervoor zorgen dat het niet meer positief staat.

Stemming
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Kobe Degeetere Voor Wout Hermans Blanco

Robin Vande Vyver Voor Alexandre
Camacho

Voor

Arnout Van Kerckhoven Voor Xander Roofthooft Voor

Victor Ronsyn Voor Luca Poppe Voor

Thomas Roelant Voor Tess Schelfhout Voor

Iker de Aguirre Voor

Sarah De Souter Voor

Niels Carlier Onthouding

VOOR: 11
TEGEN: 0
ONTHOUDING: 1 => Goedgekeurd

2.10 Goedkeuring Kalender Semester 1
De aanpassingen die werden aangeraden op de pv van 16 mei werden nog niet
geïmplementeerd. Vanaf dat deze zijn ingevoerd, wordt de kalender voorgelegd.
Zal gebeuren tijdens de zomervakantie.

3. Varia

3.1 Terugkoppeling FK AV 26 / 06 / 2023
Agenda
1. Goedkeuring vorig verslag
2. Voorstelling DSA 2023-2024
3. Uitslag gratis vat Studium
4. Stemming nieuwe FK Statuten
5. Acco Raad van Bestuur
6. Voorstelling Addendum Doopdecreet
7. Voorstelling Sanctiesysteem Doop
8. Voorstelling FK StudentenGids

WiNA Gent vzw - Algemene Vergadering
31



9. Evaluatie afgelopen evenementen
10. Goedkeuring Bestuur 2023-2024+
11. Goedkeuring Praesidium 2023-2024
12. Voorstelling kalender 2023-2024
13. Bestellingen
14. Administratie
15. Bestuursoverdrachten en -neerleggingen
16. Aankomende evenementen
17. Mededelingen DSA en Stad Gent
18. Varia

Victor: ik vind het vreemd dat Jitse de mening van het praesidium niet heeft gevraagd
over de stemming over de samenstelling van het FK AV, waar hij zelf in zit. Dit is een
belangenconflict en moest eerst overlegd worden met oftewel het praesidium of de
vice-praeses.
David: Raar dat vice niet geconsulteerd is, aangezien het anders belangenconflict is.
Robin: Jitse heeft het mandaat om te stemmen in naam van WiNA
David: bij belangenconflict is er een uitzondering
Kobe B.: nu is daar weinig aan te doen. Vroeger werd het praesidium ook nooit
betrokken bij de stemmingen op FK-AV.
Robin: We krijgen enkel de puntjes van de vergadering en niet het voorbereidende
verslag. Kunnen dus vooraf ook niet de mening vragen.
Victor: Ik hoop dat er dit jaar meer moeite wordt gedaan om terug te koppelen met naar
het praesidium.

Gratis vat Studium gaat naar Geografica.

Fk statuten
- Belangrijkste wijziging: vanaf 24-25 moet praeses, vice en quaestor UGent

student zijn
- WiNA stemt voor
- Goedgekeurd

Addendum doop
- Vraag van Yeti: aangezien peters en meters eig student moeten zijn, moet DC

dan ook student zijn?
- Wordt bekeken door het FK

Goedkeuring FK Bestuur 23-24
Fien (Praeses), Tim (Vice-Praeses), Justine (Penning) en Melissa (Penning)
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WiNA stemt VOOR omtrent de uitzondering om slechts met 4 bestuursleden te zijn.
WiNA stemt ook VOOR omtrent de samenstelling van het Bestuur.

Goedkeuring FK Praesidium 23-24
Jelle Rubbens (dooptoezicht), Robrecht Vandersteen (dooptoezicht), Jitse Willaert
(ICT), Sibe Bleuzé (ICT), Amy Dubois (PR-intern), Mona Verschuren (PR-intern), Sigurd
Vanwalleghem (PR-extern), Elena Wouters (PR-extern), Jolien Baetsleer (PR-extern),
Anouk Moerman (Ontwikkeling), Iene De Meyer (Ontwikkeling), Leander Mergaert
(ontwikkeling), Emma Dheere (Event), Seppe Vermeulen (Event), Victor De Baetslier De
Schrijver (Event), Nassar Barnoussi (Sport), Victoria Christiaens (Sport), Jarne
Verdonck (Sport)
WiNA stemt voor

3.2 Voorstelling statutenwijziging

Voeg pro-praesidium toe aan de lijst van mensen die erelid mogen worden zonder
toestemming.
Het bestuur bekijkt of dit conform de statuten is en legt dit dan voor op de volgende AV.

3.3 Kandidatuur Vice-Praeses
Ongeldig wegens statuut: kandidatuur: hierbij moet je toegetreden lid zijn bij het
opkomen, Robin was erelid.
Fout werd niet gezien bij het stemmen van het bestuurslid.

Bestuur zal contact opnemen met de juridische van het FK zodat het statuut kan
uitgebreid worden zodat dit later geen probleem is.
Vorige AV is gekwijt, waardoor deze fout ook gekwijt is.
Zullen nog eens sturen naar FK voor de zekerheid.

3.4 Sleutels
Sleutels werden ingediend en doorgegeven.
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4. Bijlagen

4.1 Volmachten
Xander
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